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  Secretari 
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Interventor 
EXCUSEN L’ABSÈNCIA 

 
 
1.- Aprovació definitiva expedient 

d’ordenances fiscals i preus 
públics, any 2001. 

 
 

- Francesc Soto Martínez 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
 
 

 
Vist que els reunits constitueixen la majoria legal suficient 
de l’Ajuntament en Ple, el Sr. President obre l’acte i s’entra 
a conèixer els afers inclosos en l’ordre del dia. 
 

 
 
 
 



1.- APROVACIÓ DEFINITIVA EXPEDIENT D’ORDENANCES FISCALS I 
    PREUS PÚBLICS ANY 2001 

 
1.1.- ATÈS,  que aprovat per l’Ajuntament Ple en sessió de 7 
de novembre l’expedient de modificació d'Ordenances Fiscals i 
de Preus Públics per l'exercici del 2001 ha estat exposat al 
públic en la forma i terminis establerts en l’art. 150 de la 
Llei 39788, del 28 de desembre, reguladora de les Hisendes 
Locals, havent estat presentat un escrit d’al·legacions pel 
Regidor del Grup municipal de Partit Popular senyor Julio 
César Pombo. 
ATÈS que l’esmentat escrit que consta de 23 al·legacions,  fa 
referència a propostes d’exempcions, bonificacions  i 
reduccions de tipus impositiu o quotes de les següents 
exaccions: IAE, IBI, ICO i taxa de llicència d'obres, Impost 
sobre el valor dels terrenys de naturalesa urbana, Taxa de 
recollida d'escombraries, Taxa de Guals i taxa d’aparcaments a 
la via pública; també s’inclou una  bonificació que fa 
referència a totes les exaccions municipals, així com dues 
al·legacions a l’Ordenança Fiscal General. 
ATÈS, que per l'Interventor s’emet el preceptiu informe on 
s’analitzen les al·legacions presentades proposant la seva 
desestimació en base als següents raonaments: a) l’escrit 
d’al·legacions no qüestiona la legalitat de l’acord de 7 de 
novembre ni aprecia defectes de fons o de forma que hagin de 
ser esmenats; b) que en la majoria dels casos les exempcions o 
bonificacions proposades infringeixen el que disposa l’art. 9 
de la Llei 39/88, que exigeix per a la seva concessió 
autorització expressa d’una norma amb rang de llei; c) que en 
aquells casos en què existeix cobertura legal per a la seva 
concessió aquesta significaria una disminució dels drets 
municipals del 2001 no contemplada en el Pressupost de 
l’esmentat exercici ja aprovat per la Corporació, així com que 
en molts dels supòsits contemplats s’exigiria una nova 
aprovació i publicació que impediria la seva entrada en vigor 
l’1 de gener del 2001; d) que l’Ordenança General Fiscal 
recull els drets dels contribuents, advertint que en el cas 
d’alguna omissió aquesta no significaria perjudici per a 
aquests en tenir la norma legal rang superior al de 
l’Ordenança General. 
Vist el que disposen les Lleis 39/88, de 28 de desembre, 
13/1996, 66/1997, 50/1998, 55/1999, 1/1999, de 26 de febrer i 
25/1998, de 13 de juny. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Desestimar  les al·legacions  presentades pel Sr. 
Julio César Pombo en la seva qualitat de Regidor del Grup 
municipal del Partit Popular contra l’acord municipal de 7 de 
novembre de 2000 pel qual s’aprovava provisionalment 
l’expedient de modificacions d'Ordenances Fiscals i de Preus 



Públics per l’any 2001 de conformitat amb els raonaments 
reflectits a la part expositiva i en l’informe de 
l’Interventor. 
SEGON.- Aprovar definitivament  l’expedient de modificació 
d’Ordenances Fiscals i de Preus Públics per a la seva entrada 
en vigor l’1 de gener del 2001 essent el seu redactat 
l’aprovat per acord d’aquesta Corporació  en sessió  de 7 de 
novembre. 
TERCER.- Donar compliment  a allò que preveu l’article 17 de 
la Llei 39/88, publicar íntegrament les ordenances modificades 
en el Butlletí Oficial de la Província. 
QUART.- Comunicar el present acord al recurrent, amb l’objecte 
que, si així ho estima procedent, pugui interposar recurs 
contenciós administratiu o qualsevol altre que consideri 
convenient. 
 
1.2.- ATÈS,  que aprovat per l’Ajuntament Ple en sessió de 7 
de novembre l’expedient de modificació d'Ordenances Fiscals i 
de Preus Públics per l'exercici del 2001 ha estat exposat al 
públic en la forma i terminis establerts en l’art. 150 de la 
Llei 39788, del 28 de desembre, reguladora de les Hisendes 
Locals, havent estat presentat un escrit d’al·legacions pel 
senyor Eduard Borràs, en representació de la Cambra de Comerç 
de Sabadell. 
ATÈS que l’esmentat escrit consta de 3 al·legacions: 
L’increment de les taxes i preus públics; la zonificació de 
les vies públiques, als efectes de l’IAE; l’augment de la taxa 
de recollida d’escombraries. 
ATÈS, que s’emet el preceptiu informe on s’analitzen les 
al·legacions presentades proposant la seva desestimació en 
base als següents raonaments: a) l’escrit d’al·legacions no 
qüestiona la legalitat de l’acord de 7 de novembre ni aprecia 
defectes de fons o de forma que hagin de ser esmenats; b) la 
determinació de l’augment  les taxes i preus públics és la 
quantia de la prestació del servei o la realització de 
l’activitat, no és relaciona amb l’increment del cost de la 
vida i en més raó, que no pot establir el recurrent 
l’increment del cost de la via per l’any vinent que és una 
data indeterminada, , quan enguany ha estat el de 3’7%, 
aproximadament; c) la classificació de les vies públiques als 
efectes de l’IAE és una norma prevista a la Llei d’Hisendes 
Locals, completament autònoma d’altres indicadors del Govern o 
de la Unió Europea; d) que en aquells casos en què existeix 
cobertura legal per a la seva concessió aquesta significaria 
una disminució dels drets municipals del 2001 no contemplada 
en el Pressupost de l’esmentat exercici ja aprovat per la 
Corporació, així com que en molts dels supòsits contemplats 
s’exigiria una nova aprovació i publicació que impediria la 
seva entrada en vigor l’1 de gener del 2001. 



Vist el que disposen les Lleis 39/88, de 28 de desembre, 
13/1996, 66/1997, 50/1998, 55/1999, 1/1999, de 26 de febrer i 
25/1998, de 13 de juny. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Desestimar  les al·legacions  presentades pel Sr. 
Eduard Borras, en representació de la Cambra de Comerç de 
Sabadell, contra l’acord municipal de 7 de novembre de 2000 
pel qual s’aprovava provisionalment l’expedient de 
modificacions d'Ordenances Fiscals i de Preus Públics per 
l’any 2001 de conformitat amb els raonaments reflectits a la 
part expositiva i en l’informe de l’Interventor. 
SEGON.- Comunicar el present acord al recurrent, amb l’objecte 
que, si així ho estima procedent, pugui interposar recurs 
contenciós administratiu o qualsevol altre que consideri 
convenient. 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde i diu que s’han presentat 
dos blocs d’al·legacions; una presentada pel regidor del PP 
Sr. Julio Cesar Pombo, i la segona per la Cambra de Comerç i 
Indústria de Sabadell. En tots dos casos el criteri és molt 
similar, l’Ajuntament va presentar unes ordenances amb uns 
raonaments i justificacions en cadascuna d’elles a nivell no 
subjectiu, sinó a nivell polític, perquè consideràvem que hi 
havia uns arguments sòlids per a tirar endavant amb els 
criteris que ja es recullen en l’expedient. Per tant com a 
equip de Govern ens mantenim amb les mateixes argumentacions 
que ja vam dir en el Ple de les ordenances, i bàsicament 
considerem que en el cas de les al·legacions presentades pel 
regidor del PP, el que se’n desprès son criteris diferents 
dels que nosaltres hem posat en les ordenances. D’una banda 
poden ser apreciables en altres municipis o casos, però en el 
nostre la consideració de cada una de les ordenances ja l’hem 
feta i considerem que és la més correcta, i per això no 
variarem cap de les propostes que vam posar en cadascuna de 
les ordenances fiscals aprovades en l’anterior Ple. Per tant 
mantenim el mateix acord. 
En el cas de les al·legacions presentades per la Cambra de 
Comerç, val a dir el mateix, però amb un afegit que serveix 
per anunciar que es demanarà una reunió amb el president de la 
Cambra, perquè, tot i que estant legitimats per presentar 
al·legacions, no n’estan per dir-nos quin criteri polític hem  
d’exercir en el nostre municipi. 
Cada vegada que fem una aprovació de les ordenances, el  que 
tenim en compte són tots els interessos, no només els dels 
comerciants i industrials, sinó els interessos de tot el 
municipi. Per tant si hi ha algú que difereixi d’aquesta visió 
i per sector, comerciants, industrials, tinguin uns criteris 
diferents, poden comunicació a l’Ajuntament, però no trobem 
correcte que any rera any, es posin arguments purament 
polítics, prèviament caldria saber quina és la postura de la 



Cambra a nivell de tota la Comarca, ja que ens consta que a 
tots els municipis de la Comarca, pràcticament s’han presentat 
al·legacions. 
Per acabar dir, que queda prou clar quina és la voluntat de 
l’Ajuntament per mantenir la mateixa redacció que teníem per 
les ordenances fiscals i preus públic per a l’any 2001, i per 
tant la proposta que presentem al Ple és, desestimar les 
al·legacions presentades pel senyor Julio Cesar Pombo, en la 
seva qualitat de regidor del Partit Popular de l’Ajuntament de 
Castellar del Vallès, aprovar definitivament l’expedient de 
modificació. Igualment desestimar les al·legacions presentades 
pel senyor Eduard Borras, en representació de la Cambra de 
Comerç. 
En torn d’intervencions el Sr. Francesc Deu per ERC es 
manifesta en igual sentit de l’exposició feta pel Sr. Alcalde. 
Pel PP el Sr. Julio Cesar Pombo  exposa que cadascú defensa el 
seu criteri i les al·legacions han estat presentades per 
defensar els arguments del partit popular. 
Finalment per IC el Sr. Josep Rodés  demana l’establiment d’un 
calendari del contribuents, per a major facilitat d’aquests.  
VOTACIÓ: FOREN  APROVADES PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor:CATORZE (14) dels regidors de CiU,PSC,ERC i IC. 
Vots en contra: UN  ( 1)  del regidor del PP 

   Abstencions:  CAP (0) 
 
 
Dit això desitja bones festes i un bon Any Nou a tothom. 
  
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent dos 
quarts de tres de la tarda, s’aixeca la sessió de la qual 
s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 


